

The Best Natural Soap You Can Get!

最好的天然皂！

If you are looking for a soap that you can trust and is made with pure, all-natural, chemical-free ingredients, Castile soap would be the answer.

Castile soap is gentle, yet effective and versatile. Here are a few of its uses and benefits:

• Personal:

- ✓ Cleanses and moisturises from head to toe – some soaps do not clean very well, there are also others that are so soapy that you have difficulties rinsing them off your hands and skin. Castile soap provides a nice balance for your skin. It removes all dirt and debris from your body, as well as harmful organisms such as viruses or bacteria that you may pick up from touching door knobs, keyboards, or tables. As it is made from olive oil and coconut oil, Castile soap also softens, calms and moisturises your skin.
- ✓ Great lather – the potassium hydroxide in Castile soap converts the oils into soap and glycerine, thus requiring lesser water than regular liquid soap.
- ✓ Versatile – can be used as a makeup remover, shaving cream or hair shampoo.
- ✓ Safe – it is completely free from harmful chemicals, safe for people of all ages, including babies.
- ✓ Gentle – Castile soap is a non-toxic alternative for people who suffer from sensitive, irritable skin conditions such as eczema or acne.
- ✓ Hot towel massage – add a dash on a towel in hot water, wring dry, and place over the face or scalp.
- ✓ Foot bath – mix in warm water and soak feet to cleanse and relax.

• Home:

- ✓ Can be used as an all-purpose cleaner for dishes, surfaces, or even as laundry detergent.
- ✓ Dilute and use as a natural fruit and vegetable wash.
- ✓ Stain remover. It lifts the toughest stains out of fabrics—including tomato sauce, oil, and blood.
- ✓ Pet shampoo.
- ✓ Ant repellent. Dilute with water, spray on countertops, and leave to dry as a natural insect repellent.

在找着一个可靠、纯净、纯天然、零化学物质的肥皂？卡斯迪洗洁液就是您要找的答案。

卡斯迪洗洁液性质温和，但能有效清洗且用途很广。以下是它其中的一些用途与好处：

• 个人使用:

- ✓ 从头到脚清洁滋润 — 有些肥皂洗得不够洁净，而有些则带有滑腻感，怎么冲洗都觉得还有残留肥皂感。卡斯迪洗洁液没有这样的问题。它具有调理肌肤状态的功能，它能清洁身上所有污垢和灰尘，及有害的微生物，如通过门把手、键盘或桌子所沾触到的病毒或细菌。其活性成份橄榄油和椰子油，还能软化皮肤角质、镇静和滋润肌肤。
- ✓ 容易产生泡泡 — 卡斯迪洗洁液含有的氢氧化钾会将油脂转化为肥皂和甘油，因此比起一般普通的洗洁液，它只需较少量的水就可产生多泡沫。
- ✓ 多用途 — 可用来卸妆、剃须、剃毛、甚至洗发。
- ✓ 安全 — 完全不含任何有害化学物质，适合各年龄层人士使用，包括婴儿。
- ✓ 温和 — 卡斯迪洗洁液完全没有毒性，适合敏感肌肤，包括有湿疹或长粉刺的皮肤。
- ✓ 热毛巾按摩 — 在毛巾上喷洒少量的卡斯迪洗洁液，浸热水，拧干后，敷在脸部或头皮上。
- ✓ 足浴 — 温水中加入卡斯迪洗洁液，泡脚清洁与放松。

• 居家使用:

- ✓ 多用途洗洁剂，可清洗碗碟、物体表面，甚至洗衣服。
- ✓ 适当稀释后可清洗水果和蔬菜。
- ✓ 衣物去渍剂。有效清除衣物中的顽固污渍，包括番茄酱、油和血迹。
- ✓ 清洁宠物。
- ✓ 驱除蚂蚁。将稀释后的卡斯迪清洁液喷在台面上，让它自然风干无须再擦抹，可作为天然驱虫剂。



NewLife™ Castile Liquid Cleanser is a potassium-based natural liquid soap:

- Made from organic, natural ingredients such as pure organic virgin olive oil and organic coconut oil.
- Enriched with essential oils of Lavender, Lemongrass, Petitgrain, Rosemary, and Eucalyptus, it cleanses with a pleasant, refreshing scent that washes away all your stress and refreshes you for the day ahead.
- Ecologically-balanced.
- No synthetic detergents.
- No preservatives or chemicals.
- No animal ingredients.
- Not tested on animals.

新生命卡士迪洗洁液是一种钾基的天然皂液:

- 采用有机、全天然材料，例如纯有机初榨橄榄油和纯有机初榨椰子油。
- 富含薰衣草、柠檬草、山茱萸、迷迭香和桉树香精油。其清新怡人的芳香可纾解您的压力，让您每天精神奕奕。
- 维护生态平衡。
- 不含合成洗涤剂。
- 不含防腐剂或化学物质。
- 不含任何动物成分。
- 不作动物测试。



NewLife™ Castile Liquid Cleanser

is certified organic by

**AUSTRALIAN
CERTIFIED
ORGANIC.**



Non-toxic, all-natural, environmentally friendly!
Economical, as it comes in a foaming pump bottle.

新生命卡士迪洗洁液

获得澳洲有机认证机构认可。

无毒、纯天然、环保！

泡沫泵瓶装，经济实惠。